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Celem Stowarzyszenia jest działalność na rzecz zwierząt poprzez wykonywanie zadań w zakresie:  

1. przeciwdziałania wszelkim formom okrucieństwa i przemocy wobec zwierząt, w tym nieprawidło-
wościom w hodowli zwierząt i czerpaniu zysków kosztem ich zdrowia  

2. działania na rzecz humanitarnego traktowania zwierząt, objęcia ich ochroną i otoczenia opieką  

3. bezpośredniej pomocy zwierzętom w potrzebie, w szczególności psom rasy mops  

4. prowadzenia portalu internetowego wspierającego poszukiwanie nowych domów zwierzętom 
w potrzebie, w szczególności psom rasy mops  



 

 

5. kształtowania w społeczeństwie świadomości obowiązku przestrzegania prawa w zakresie 
ochrony praw zwierząt  

Stowarzyszenie realizuje swoje cele poprzez:  

1. podejmowanie działań w przypadkach znęcania się nad zwierzętami oraz w stosunku 
do porzuconych i bezdomnych zwierząt, w szczególności psów rasy mops, w tym: 

1.1 zapewnienie im pomocy, schronienia, wyżywienia i opieki weterynaryjnej 

1.2 współpracę z właściwymi instytucjami i organami w celu ujawniania i ścigania 
sprawców przestępstw i wykroczeń przeciwko prawom zwierząt  

1.3 prowadzenie procesu adopcyjnego zwierząt, w szczególności psów rasy mops: wyszu-
kiwanie i weryfikację zwierząt do adopcji, weryfikację potencjalnych domów dla zwierząt 
objętych procesem adopcyjnym oraz monitorowanie ich dalszych losów. 

 
2. podejmowanie działań mających na celu zapobieganie i zwalczanie bezdomności zwierząt, 
w szczególności psów rasy mops, w tym:  

2.1 dotyczących regulacji populacji zwierząt domowych - poprzez przeciwdziałanie niekon-
cesjonowanemu rozmnażaniu zwierząt domowych oraz wdrażanie i szeroko pojętą 
promocję sterylizacji i kastracji zwierząt  

2.2 wdrażanie i promowanie prawidłowego znakowania zwierząt mikrochipami  

2.3 wspieranie organizacyjne oraz finansowe placówek świadczących pomoc zwierzętom  

2.4 prowadzenie schronisk i przytulisk dla zwierząt  

3. podejmowanie działań o charakterze edukacyjnym, promocyjnym i informacyjnym, w tym: 

3.1 organizowanie i finansowanie akcji edukacyjnych, szkoleń i spotkań dla różnych grup 
zawodowych i społecznych dotyczących ochrony praw zwierząt oraz ich humanitarnego 
traktowania 

3.2 organizowanie i finansowanie konferencji poświęconych humanitarnemu traktowaniu 
zwierząt.  

3.3 współpracę z instytucjami państwowymi, samorządowymi, sektorem gospodarczym, 
środkami masowego przekazu, osobistościami życia publicznego, organizacjami poza-
rządowymi krajowymi i zagranicznymi w celu propagowania humanitarnego traktowania 
zwierząt  

3.4 rekrutację i szkolenie wolontariuszy w zakresie objętym działaniem Stowarzyszenia  

3.5 szeroko pojętą działalność propagandową i informacyjną w zakresie określonym 
celami Stowarzyszenia  

3.6 organizowanie akcji charytatywnych na rzecz bezdomnych i krzywdzonych zwierząt 
w kraju i za granicą  

3.7 podejmowanie wszelkich innych działań na rzecz ochrony praw zwierząt w zakresie 
objętym celami Stowarzyszenia.  



 

 

 

REALIZACJA CELÓW - PODJĘTE DZIAŁANIA 

1. Informacje ogólne 

W bieżącym okresie sprawozdawczym Stowarzyszenie realizowało swoje cele, podejmując działania 

zgodnie z założeniami statutowymi. Stowarzyszenie zapewniało pomoc, schronienie i leczenie po-

rzuconym i bezdomnym zwierzętom oraz prowadziło w stosunku do nich procesy adopcyjne. 

Znajdujące się pod opieką Stowarzyszenia psy były poddawane zabiegowi kastracji/sterylizacji oraz 

oznaczane mikroczipami. Stowarzyszenie angażowało się w inicjatywy edukacyjne i informacyjne, 

ograniczone z powodu pandemii, do przestrzeni wirtualnej.  

Dzięki osobistemu zaangażowaniu członków Stowarzyszenia rozwinięta została baza domów tym-

czasowych, w których nasi podopieczni mają szansę na socjalizację z człowiekiem oraz, w wielu przy-

padkach, z innymi zwierzętami, poznają czym jest życie w kochającym domu, uczą się funkcjonowa-

nia w stadzie zwierzęco-ludzkim i zwiększają tym samym swoje szanse na znalezienie domu stałego. 

Baza domów tymczasowych jest stale rozwijana, dzięki coraz szerszemu dotarciu 

do grup docelowych, m.in. poprzez profil na portalu społecznościowym Facebook oraz stronę inter-

netową, a także dzięki osobistym staraniom członków Stowarzyszenia. Mimo intensywnych działań 

opisanych powyżej, ilość dostępnych domów tymczasowych, w niektórych okresach nie była satys-

fakcjonująca. Zaplecze domów tymczasowych pozwalało znaleźć domy dla nowych psów, lecz nie 

gwarantowało odpowiedniego marginesu bezpieczeństwa. 

Strona internetowa Stowarzyszenia działa pod adresem www.mopsywpotrzebie.pl. Znajdują się 

na niej bieżące informacje o działaniach Stowarzyszenia, zasadach adopcji, możliwości pomocy na-

szym podopiecznym, specyfice rasy mops. Można z niej pobrać formularze ankiety przedadopcyjnej 

oraz dla kandydatów na dom tymczasowy. Na bieżąco umieszczane są także informacje na temat 

mopsów szukających domów stałych oraz informacje o podopiecznych Stowarzyszenia, dla których 

znaleziono dom.  

W okresie sprawozdawczym znaczenie strony zmalało, na rzecz mediów społecznościowych - Face-

booka i Instagrama. W roku 2020 udało się znacznie zwiększyć zasięg publikowanych postów. Liczba 

osób obserwujących nasz profil na FB zwiększyła się w tym czasie o 3256, liczba polubień  wzrosła o 

3412. W znacznym stopniu wzrosła również liczba obserwujących profil Stowarzyszenia na Instagra-

mie- o ponad 300 osób. 

Założona w 2019 roku na Facebooku specjalna grupa zamknięta „Rodzina Mopsy w Potrzebie” cieszy 

się dużą popularnością i działa aktywnie.  Dla wielu opiekunów adoptowanych ze Stowarzyszenia 

psów stała się atrakcyjną alternatywą dla forum „Nasze mopsy”. Nie zastąpiła forum we wszystkich 

aspektach, ale nie taka była jej rola. Niestety zauważyliśmy, że część aktywnych dotąd forumowi-

czów na grupie nie wypowiada się wcale lub robi to sporadycznie. 

 

http://m.in/


 

 

 

1. Informacje szczegółowe 

1. Liczba psów objętych pomocą w roku 2020 

W okresie sprawozdawczym Stowarzyszenie otoczyło opieką, zapewniając pomoc, schronienie oraz 

leczenie 26 nowym podopiecznym, w tym 24 mopsom i 2 chinom japońskim. Jeden pies- Broszka-

zmarł tuż po przeprowadzonej korekcie syndromu BOAS 

W roku 2020 zawarto 42 umowy adopcyjne, z czego 35 dotyczyło mopsów, 6- buldogów francuskich, 

1-china japońskiego. Część tych umów dotyczyła psów, które trafiły pod opiekę Stowarzyszenia 

 roku 2019, ale podpisanie umowy nie było wcześniej możliwe ze względów zdrowotnych. 

Według stanu na dzień 31 grudnia 2020 r. 7 psów (6 mopsów, 1 chin japoński) pozostają nadal 

w domach tymczasowych, przy czym należy zaznaczyć, że dla większości, domy tymczasowe 

pozostaną domami stałymi, po dopełnieniu obowiązku kastracji/sterylizacji. Nie było to wcześniej 

możliwe z uwagi na młody wiek, zbyt krótki czas od cieczki, nie pozwalający na bezpieczne przepro-

wadzenie zabiegu, lub inne przeciwwskazania zdrowotne. 

W roku 2020 status rezydenta utrzymano w stosunku do czterech psów: Tiny (zmarła w sierpniu 

2020), Piranii, Faro i Lori. Status rezydenta nadano jednemu nowemu psu: Lusi. Są to psy specjalnej 

troski, z poważnymi problemami zdrowotnymi, dla których nie udało się znaleźć domów stałych 

i które pozostają pod dożywotnią opieką Stowarzyszenia. 

2. Kastracja i sterylizacja 

W 2020 roku wysterylizowanych zostało 35 podopiecznych Stowarzyszenia. Wszystkie zabiegi 

wykonywane były w gabinetach lekarzy weterynarii, którzy posiadają wieloletnie doświadczenie 

w zabiegach przeprowadzanych u ras brachycefalicznych. W stosunku do 6 psów odstąpiono 

od obowiązku sterylizacji ze względu na podeszły wiek, przeciwwskazania medyczne bądź zbyt duże 

ryzyko niepowodzenia zabiegu. W przypadku jednego psa odstąpiono od sterylizacji na podstawie 

opinii behawiorysty i zarazem członka Stowarzyszenia, Filipa Kaczorowskiego. 

3. Oznakowanie mikrochipami, szczepienia 

W roku 2020 kontynuowaliśmy współpracę z Międzynarodową bazą Danych SAFE ANIMAL, dzięki 

czemu Stowarzyszenie, wykorzystując transpondery zakupione za pośrednictwem SAFE ANIMAL, 

samodzielnie i bezpłatnie rejestruje zachipowane zwierzęta w Bazie Danych.  

W okresie sprawozdawczym oznaczonych mikrochipami i zarejestrowanych w bazie SAFE-ANIMAL 

zostało 41 psów. 

Wszystkie zwierzęta trafiające pod opiekę Stowarzyszenia były szczepione przeciwko wściekliźnie 

i chorobom zakaźnym, chyba że ze względów medycznych, wykonanie szczepień możliwe było 

dopiero w domach stałych. 



 

 

Wszystkie psy zostały również objęte profilaktyką przeciwkleszczową.  

4. Leczenie - w tym specjalistyczne  

Wszystkie psy znajdujące się pod opieką Stowarzyszenia zostały objęte podstawową diagnostyką 

weterynaryjną, w tym rozszerzonymi badaniami krwi i badaniami w kierunku chorób serca –  

w odniesieniu do sterylizowanych i kastrowanych zwierząt. Wielu podopiecznych wymagała dodat-

kowo specjalistycznego leczenia okulistycznego, sanacji jamy ustnej i korekcji syndromu BOAS. W 

kilku przypadkach konieczna była diagnostyka specjalistyczna - rtg, ultrasonografia. tomografia. 

Najpoważniejsze przypadki to:  

• rezydent Faro - kontynuacja leczenia i diagnostyki, nawracające zapalenie pęcherza,usuwanie  
• kamieni moczowych, sanacja jamy ustnej, gastroskopia 
• rezydentka Lori - regularna rehabilitacja 
• Tysio - zespolenie wrotno-oboczne; operacja wykonana z powodzeniem 
• Bronia - długotrwałe leczenie zapalenia jelit, zabieg splenektomii, korekta syndromu BOAS, u-

sunięcie szczątków gałki ocznej 

 

5. Działania edukacyjne i informacyjne 

W 2020 roku Stowarzyszenie prowadziło następujące działania edukacyjne i informacyjne: 

a)  w całym okresie sprawozdawczym przygotowywane były i rozpowszechniane, m.in. za pośred-

nictwem portali społecznościowych oraz strony www informacje o rasie, procesie adopcyjnym, ste-

rylizacji, znakowaniu zwierząt mikrochipami i sposobach dbania o zdrowie zwierząt. 

b) członkowie oraz sympatycy Stowarzyszenia występowali w portalach społecznościowych w 

ramach wydarzenia ”Mopsie e-Święta”. Szczegóły w pkt. 7.3 

d) W trakcie imprez charytatywnych organizowane były spotkania z weterynarzami oraz behawio-

rystami  

6. Członkowie Stowarzyszenia, rekrutacja wolontariuszy  

W 2020 roku wpłynęły rezygnacje od 7 członków Stowarzyszenia. Deklarację złożyło i zostało 

przyjętych w poczet członków Stowarzyszenia 6 osób. Na dzień 31 grudnia 2020 r. liczba członków 

Stowarzyszenia wynosiła 25 osób, co stanowi spadek o 1 w porównaniu ze stanem na dzień 

01.01.2020 r. 

W okresie sprawozdawczym baza wolontariuszy prowadzących domy tymczasowe nie zwiększyła się 

znacząco. W związku z pandemią przeprowadziliśmy niewiele wizyt przedadopcyjnych i dla kandy-

datów na domy tymczasowe. Podobnie jak w poprzednich okresach sprawozdawczych ponad 90% 

domów tymczasowych przekształciło się w domy adopcyjne dla swoich podopiecznych. 



 

 

Oprócz członków, działania Stowarzyszenia wspiera także grupa wolontariuszy. Kilkanaście osób 

niebędących członkami Stowarzyszenia regularnie pomaga w organizacji imprez promujących dzia-

łalność Stowarzyszenia.  

7. Działania promujące działalność Stowarzyszenia  

7.1 Stowarzyszenie przygotowało kalendarz na rok 2021, w którym umieszczone zostały zdjęcia 

podopiecznych. Zdjęcia wykonane zostały nieodpłatnie przez profesjonalnych fotografów – Aleksan-

drę i Irenę Piątkowskie. Kalendarz tradycyjnie został wykonany w dwóch formach -  

trójdzielnej i 12-miesięcznej. Kalendarz cieszył się dużym zainteresowaniem. Kalendarz 

12-miesięczny został wyprzedany w całości. W przypadku kalendarza trójdzielnego, sprzedana 

została większość nakładu, co nie tylko zwróciło Stowarzyszeniu koszty druku, ale także zapewniło 

znaczący zysk. Kilkanaście egzemplarzy zostało rozdysponowanych wśród firm, weterynarzy i osób 

prywatnych współpracujących i regularnie wspierających Stowarzyszenie. 

7.2 Popularną i bardzo dobrze odbieraną formą promocji działalności Stowarzyszenia jest 

organizowanie cyklicznych spotkań właścicieli i miłośników mopsów oraz innych psów. W okresie 

sprawozdawczym odbyło się tylko 9 takich spotkań, co spowodowane było ograniczeniami 

związanymi z pandemią Covid-19. 

• 9 lutego, w Warszawie „Mopsie Walentynki” 

• 9 lutego, w Poznaniu „Mopsie Walentynki” 

• 9 lutego, w Gliwicach „Mopsie Walentynki” 

• 12 czerwca, w Księżych Młynach „VI mopsie majowanie” 

• 11 października, w Łodzi, „Idzie jesień z pełnym koszem, czyli plenerowe spotkanie mopsów” 

• 11 października, w Warszawie, „U Jadzi na imieninach, czyli plenerowe spotkanie mo-psów” 

• 11 października, w Chorzowie, „Mo-psi kontratak na Polach Marsowych” 

• 11 października, w Poznaniu, „Jesienne spotkanie poznańskich mopsów” 

• 11 października, w Jeleniej Górze, “Mo-psie ognisko jeleniogórskie” 

 
Wskutek ograniczeń niemożliwe było zorganizowanie w trybie stacjonarnym największej imprezy 

Stowarzyszenia, czyli Mopsich Mikołajek. Alternatywą stały się „Mopsie e-Święta”, których 

inicjatorką i główną organizatorką była członkini Stowarzyszenia, Pani Katarzyna Siatkowska. 

Wydarzenie odbyło się na Facebooku w dn. 18-27 grudnia 2020 r. W programie znalazły się m.in. 

quiz, atrakcyjne licytacje, miniwykłady, ciekawe rozmowy oraz relacje z domów tymczasowych 

i stałych.  

Nagrania w formie filmów bądź podcastów po zaprezentowaniu ich w ramach wydarzenia, zostały 

umieszczone na kanale You Tube oraz na stronie www Stowarzyszenia. Stanowią one istotny wkład 

w działania edukacyjne i informacyjne Stowarzyszenia. 

• Karolina Kwiatkowska, autorka książki „Mops w pigułce”,miniwykład „ Co drzemie w mopsie 

i dlaczego jest wyjątkowy” 

• Karolina Sosnowska, lekarz weterynarii -webinar „Rasy brachycefaliczne – kiedy natura, 

a kiedy choroba? – najczęstsze przypadki” 



 

 

• Agata Mancewicz, zoofizjoterapeutka w gabinecie Psi Ruch- wykład „Sposoby 

na wspomaganie mopsich łapek” 

• Katarzyna Siatkowska, zoopsycholog- podcast „Jak pomóc psu miło przeżyć Święta” oraz 

„Nie dla psa Sylwester” 

• Kasia Makarska, psycholog- mini wykład „Jak nie zwariować w Święta” 

• Trzyodcinkowy mini serial pt. „Henia nowy dom” - pomysł i produkcja Olga Toporowska 

• Klaudia Juszczak- mini wykład- „ABC adopcji” 

• Agnieszka Kosmalska i Filip Kaczorowski, behawioryści i właściciele hoteliku „Mopsia Chata”- 

wykłady  „Czy pies jako prezent pod choinkę to dobry pomysł?” oraz „Kupić czy 

 adoptować?” 

• Rozmowę przy choince z Agnieszką Gościmską-Żuk – Prezesem Stowarzyszenia – o miłości 

do mopsów, historii Stowarzyszenia, jego bieżących działaniach i potrzebach 

• Filmowe relacje z domów naszych rezydentów: Faro, Lori, Lusi i Piranii 

 

Ta nowa, wymuszona przez pandemię, forma spotkania spotkała się z dużą życzliwością ze strony 

osób lubiących i obserwujących profil Stowarzyszenia na Facebooku. Materiały filmowe 

umieszczone na kanale You Tube miały od 62 do 1200 wyświetleń; uznajemy za sukces, że udało 

nam się skutecznie dotrzeć do tak dużej liczby odbiorców. 

 

8. Pozyskiwanie środków, w tym na cele specjalne (operacje, specjalistyczne badania, rehabilitację)  

Od 24.10.2014 r Stowarzyszenie prowadzi permanentnie zbiórkę publiczną zarejestrowana 

pod nr 2014/908/OR. Dochód z tej zbiórki w roku 2020 wyniósł 2 896,09 PLN. 

 

W roku 2020 Stowarzyszenie po raz drugi skorzystało z możliwości otrzymania 1% od płatników 

podatku dochodowego. Stało się to możliwe dzięki współpracy z fundacją FaniMani, która oferuje 

nieodpłatnie możliwość zbierania na wyznaczony cel szczegółowy organizacjom nie posiadającym 

statusu OPP. Dochód z tej akcji wyniósł w okresie sprawozdawczym 25 586,55 PLN (był o 28,85zł 

wyższy od  dochodu z analogicznej akcji przeprowadzonej w roku poprzednim). 

Stowarzyszenie nadal uczestniczyło w zapoczątkowanym w poprzednich latach Programie 

Partnerskim jednego z największych na polskim rynku internetowego sklepu z artykułami 

dla zwierząt www.zooplus.pl. Oznacza to, iż Stowarzyszenie otrzymało w formie darowizny 

równowartość 4% wartości zakupów dokonanych przez przekierowanie na stronę sklepu ze strony 

internetowej Stowarzyszenia, co w okresie sprawozdawczym dało sumę 664,87 zł.  

Stowarzyszenie kontynuowało współpracę z firmą FaniMani. W ramach tej współpracy, 

Stowarzyszenie otrzymało w formie darowizny równowartość od 2 do 4% wartości zakupów 

dokonanych na stronach partnerskich FaniMani, przez przekierowanie na stronę sklepu ze strony 

internetowej Stowarzyszenia, co w okresie sprawozdawczym dało sumę 258,15 zł. Współpraca 

z fundacją FaniMani dopiero się rozwija, w planach są ciekawe projekty na przyszły rok 

rozliczeniowy. 



 

 

W ramach imprez promujących działalność Stowarzyszenia zorganizowano sprzedaż gadżetów oraz 

licytacje, z których cały dochód przeznaczony został na leczenie podopiecznych Stowarzyszenia. 

Na okoliczność organizowanych spotkań zamawiano limitowane serie unikatowych 

gadżetów promocyjnych (kubki, magnesy, przypinki, torby, kartki, pinsy) z oryginalnymi 

okolicznościowymi grafikami przygotowanymi przez nowych, zaproszonych do współpracy grafików. 

W ramach prowadzonego profilu w portalu społecznościowym Facebook w okresie 

sprawozdawczym miały miejsce następujące wydarzenia mające na celu pozyskanie środków: 

• „Bazarek Walentynkowy” (luty)  

• „Bazarek dla Broni i Henia” (maj)   

• „Mopsi bazarek mikołajkowy” (grudzień)  

Były poprzez nie licytowane głównie przedmioty ofiarowane przez osoby wspierające 

Stowarzyszenie, jak również materiały promocyjne przygotowywane przez Stowarzyszenie, 

m.in. torby, kubki, magnesy. Łączny zysk z przeprowadzonych bazarków wyniósł 5 870,20zł. 

W czerwcu 2020 r po raz drugi (poprzednio w roku 2017) Stowarzyszenie wzięło udział w akcji 

"Pomagaj z nami", organizowanej przez internetowy sklep zoologiczny ZooZone. Jest to akcja 

zbiórkowa, dzięki której wybrana organizacja przez miesiąc gromadzi w swojej puli pieniądze, które 

następnie wymienia na produkty ze sklepu. Sklep wnosi swój wkład na początku, wpłacając do puli 

200 zł, a następnie wpłaca do puli 4% sumy z każdego zamówienia, przy którym klient wpisze 

indywidualny kod należący do danej organizacji. Dzięki szeroko zakrojonej promocji w mediach 

społecznościowych przez miesiąc do puli Stowarzyszenia trafiło 1 028,80zł. Zamówiliśmy za tę sumę 

arykuły dla rezydentów Stowarzyszenia: karmę, preparaty przeciwkleszczowe, suplementy diety, 

podkłady higieniczne oraz chusteczki pielęgnacyjne. 

W lipcu 2020 r zostało założone konto Stowarzyszenia na największym w Polsce portalu pomocy 

zwierzętom-„Ratujemy zwierzaki”. W okresie sprawozdawczym przeprowadzona została jedna 

zbiórka, na leczenie naszej rezydentki Tiny. Dochód z tej zbiórki wyniósł 3 045,60 zł. Dzięki 

umieszczeniu na stronie www przycisków bezpośrednio przekierowujących do wpłat, zyskaliśmy 

nowych wspierających, dla których jest to dużo łatwiejszy sposób wpłaty, niż przelew bankowy. 

Dzięki tym wpłatom (jednorazowym lub comiesięcznym) w okresie sprawozdawczym 

Stowarzyszenie uzyskało dochód w wysokości 510,67 zł. 

Równolegle nadal funkcjonuje możliwość wspierania Stowarzyszenia korzystając z systemu 

płatności PayPal. Tą drogą w okresie sprawozdawczym na konto Stowarzyszenia wpłynęły darowizny 

w wysokości 6 145,09 zł. 

Facebook daje swoim użytkownikom możliwość organizowania zbiórek urodzinowych na rzecz 

dowolnie wybranej organizacji charytatywnej. Całkowity dochód ze zbiórek zorganizowanych przez 

sympatyków Stowarzyszenia wyniósł w okresie sprawozdawczym 9 139,20 zł. 



 

 

W okresie sprawozdawczym nadal funkcjonował sklep internetowy Stowarzyszenia „Mopsi sklepik”, 

oferujący gadżety z mopsami produkowane na zamówienie Stowarzyszenia. Zrealizowano 270 

zamówień, głownie w okresie od października do grudnia 2020 r. W kolejnym roku planowane 

jest poszerzenie oferty, aby sklep przynosił dochód przez cały rok kalendarzowy. 

III. Podsumowanie  

Stowarzyszenie podejmowało działania mające na względzie realizację wszystkich celów 

statutowych.  

W tym trudnym dla wszystkich i nietypowym roku udało się utrzymać zainteresowanie grupy 

docelowej działalnością Stowarzyszenia. Osiągnięte wyniki finansowe są zadowalające; na koniec 

roku finansowego na koncie znajdowała się duża rezerwa pozwalająca na swobodne działanie 

Stowarzyszenia.  

Stowarzyszenie nadal cieszy się dobrą renomą, o czym świadczy chociażby fakt zgłaszania się do nas 

z prośbą o pomoc i poradę wielu osób prywatnych, a także organizacji.  

Działania Stowarzyszenia są na ogół odbierane pozytywnie, a komentarze negatywne zdarzają się 

jedynie sporadycznie.  

Niestety nie udało się zrealizować wniosku zawartego w sprawozdaniu za rok 2019, dotyczącego 

aktywizacji członków stowarzyszenia. 

IV. Wnioski do dalszej pracy 

1.Kontynuować dotychczasowe działania, jako przynoszące zamierzone efekty i pozwalające 

skutecznie realizować cele statutowe. W razie konieczności dostosować formy realizacji zadań 

do ograniczeń wynikających z pandemii. 

2. Pozyskać nowe domy tymczasowe i stałe poprzez zaangażowanie większej liczby osób 

do przeprowadzania wizyt przedadopcyjnych. 

3. Rozszerzać działalność Stowarzyszenia poprzez docieranie do nowych grup docelowych (dzieci, 

młodzież). 

4. Pozyskać nowych wolontariuszy, chętnie spośród domów adopcyjnych, poprzez organizację 

spotkań integracyjnych. 

5. Rozszerzać grono specjalistów wspierających działania Stowarzyszenia poprzez nawiązanie 

współpracy z grafikami, prawnikami, informatykami. 

6. Zaktywizować do pomocy większą liczbę członków Stowarzyszenia poprzez wskazywaniem 

im konkretnych zadań do wykonania. 

 


